
 

Dagsorden for skolebestyrelsesmøde  

Mandag den 5. marts kl. 17.00 – 19.00. Vi holder mødet i STL klasserne på Lundergårdskolen. Afbud 

Hanne og Sarah (Kasper) 

1. Velkommen i STL klasserne 

Rikke Hedenskog vil kort fortælle om arbejdet i STL klasserne, med særligt fokus på hvad 

der er sket siden sidste gang bestyrelsen besøgte afdelingen. 

Sprog-tale- læseklassene. Mange har ordblindhed som hovedudfordring. Derudover er der 

talevanskeligheder. Det er en meget fagfaglig klasse, der er ikke adfærdsproblematikker hos 

eleverne. Der er 21 elever og 6 medarbejdere tilknyttet. Medarbejderne er også involveret i skolens 

øvrige klasser. Eleverne visiteres oftest til tilbuddet ved 7 årgang. Der er enkelte elever der også 

har undervisning i almendelen. Der er tilknyttet talepædagog som betales af Hjørringskolen. 

 

2. Budget 2018 

Administrativ leder Annie Jellesmark vil gennemgå de principper der er arbejdet med i 

forhold til budget 2018. Bestyrelsen drøfter principperne samt det kommende års 

muligheder for prioriteringer. 

Annie præsenterede elevtaksterne, samt det pt. kendte elevtal. Her udover er der boblerne som er 

elever der endnu ikke er afklaret ifht visitation.  

De konkrete tal giver et samlet budget på 73.155 millioner. Heraf er 71.3 millioner budgetteret til 

løn. 3 millioner til øvrige udgifter. Det betyder et underskud på 1.39 mil. Hvilket overejende er 

begrundet i langtidssygemeldinger. 

Bestyrelsen havde ikke yderligere kommentar, budgettet er godkendt.  Der kommer opfølgning på 

kommende møder. 

3. Valg til HjørringSkolens bestyrelse. 

Der skal inden sommerferien være foretaget valg til skolebestyrelsen. I den forbindelse er 

der nogle opgaver som dels varetages af bestyrelsen, men også af en valgbestyrelse som 

bestå af skoledistriktslederen som formand, formanden for den afgående bestyrelse og et 

forældrevalgt medlem af den afgående bestyrelse. 

Følgende drøftes og besluttes på bestyrelsesmøder. 

 Valg til valgbestyrelsen 

 Godkendelse af tids – og procedureplan. 



 Beslutning om evt. afholdelse af valgmøde for forældrekredsen. 

Vedlagt som bilag: Tids – og procedureplan for valg til skolebestyrelsen i 2018 samt 

Styrelsesvedtægt for folkeskoleområdet i Hjørring Kommune 2015. 

Den vedlagte plan blev gennemgået ved AS. Valgbestyrelsen består af skoledistriktslederen, Hanne 

og Karoline. 

 

 

4. Forældrearrangement. 

Punktet blev behandlet på mødet den 28. november, det blev besluttet at udsætte den 

endelige beslutning til mødet den 18. januar, idet muligheden for, at koble et 

forældrearrangement, med det kommende valg til skolens bestyrelse skulle afdækkes. 

 

I sammenhæng med punkt 3 på dagsorden drøftes muligheden og bestyrelsen tager 

endelig beslutning. 

 

På seneste bestyrelsesmøde den 18. januar drøftede vi punktete – følgende forslag blev 

fremsat – ” for at øge interessen for bestyrelsesarbejdet, kombinerer vi valg til bestyrelsen 

med et foredrag om ”seksualitet, medier og forældre” Der er forslag om at mødet afholdes 

den 30 april eller 2. maj. Kl. 19 – 21 på Norgesvej 6. 

 

Idet bestyrelsen ikke var beslutningsdygtig på seneste møde, behandles punktet igen og 

der tages endelig beslutning. 

Bestyrelsen forespørger en af HjørringSkolens medarbejdere, der er specialist indenfor sexologi og 

en SSP konsulent der er specialist indenfor unge og medier, om de vil lave oplæg på mødet. 

Bestyrelsen ønsker at oplæggene bliver rettet mod forældrenes mulighed for guidning.  

Endvidere orienteres der om skolebestyrelsens arbejde. Det blev besluttet at vi holder mødet den 2. 

maj eller den 30. april. 

 

 

5. De overordnede principper for HjørringSkolens forældresamarbejde. 

På bestyrelsesmødet den 28. november blev første udkast til principper for 

forældresamarbejde behandlet. Der var i bestyrelsen forskellige bemærkninger til 

udkastet, og det blev besluttet at det skulle revideres og behandles på mødet den 18. 

januar. 



Vedlagt som bilag: revideret udkast til ” Overordnede principper for HjørringSkolens 

forældresamarbejde” 

Dot 4. “De ansatte skaber rum for, at forældre kan bidrage på forskellig vis med det de har 

mulighed for.”slettes. 

6. El Sistema 

Kort orientering om det samarbejde HjørringSkolen pr. 1. august har indledt med Hjørring 

Musiske skole. 

Steen Rubæk orienterer om samarbejdet. 

Steen Rubæk orienterede. Samarbejdet er en stor gevinst for HjørringSkolens elever og 

medarbejdere har glæde og fagligt udbytte af projektet.  

 

7. Serviceinformation for Special SFO. 

Der er kommet ny serviceinformation gældende fra 1. januar 2018. Det betyder følgende 

vedr. lukkedage ” Special SFO er lukket den 24, december og den 5. juni ( Grundlovsdag). 

Derudover kan skolebestyrelsen beslutte at holde ferielukket 2 uger om året. 

 

Anni fremlægger udkast udarbejdet af lederteamet. 

Vedlagt som bilag: Serviceinformation for Special SFO. 

Bestyrelsen skal godkende at der holdes lukket 12 dage i skoleåret 2017/2018 og 11 dage i 

skoleåret 2018/2019. Det er godkendt af bestyrelsen. 

8. Bestyrelsens årsberetning 

Bestyrelsen drøfter hvad årsberetningen skal indeholde for 2017.  

Der besluttes at der arbejdes efter samme opskrift som sidste udgave. 

 

Tidsplan for udarbejdelse af årsberetning. 

5. marts – skitse til indhold drøftes i bestyrelsen. 

19. marts – udkast til årsplan udsendes til bestyrelsen til kommentering. 

23. marts – den færdiggjorte årsplan udsendes 

 

Vedlagt som bilag: årsberetning 2016 

 

9. Orientering 

 Elever. Der mangler elever i bestyrelsen. Vi skal udtænke en måde hvorved elevernes 

deltagelse øges. Evt inddragelse ved det sted hvor bestyrelsesmødet holdes. 



 Bestyrelse. Fokus på at der skal ske en god introduktion til bestyrelsesarbejdet for 

den kommende bestyrelse. 

 Ledelsen. Procesdage og skolepolitiske mål. Deltagelse fra HS. Karoline og 

Hanne.(henvendelse til Casper om han ønsker at deltage) 

Skoleårets planlægning er nu på tegnebrættet og d. 18 marts skal overtallighed på 

medarbejderstaben afgøres og den 21 marts kommer den eventuelle udmelding. 

 

10. Eventuelt. 

Kort drøftelse af kommende byggeri i ADHD afdelingen. 

 

Anni Stilling  


